
Ο πρόεδρος της Ν.Δ. κ. Ανχ. Σαμαράς κατά τη συνάντησή του με το 
προεδρείο της Ενωσης Διπλωματικών Υπαλλήλων τόνισε την ανάγκη ενί
σχυσης της θεσμικής διεθνούς εκπροσώπησης της Ελλάδας.

επίθεση στην κ. Ντάρα Μπακο- γιάννη, καθώε οι δύο πολιτικέε οικογένειεε τηε Κρήτηε βρίσκονται πλέον σε ανοιχτή σύγκρουση. «Η κ. Μπακογιάννη στηρίζει σήμερα πολύ περισσότερο τιε πολιτικέs τηε υπάρ- χουσαε κυβέρνησηε, παρά τηε Ν.Δ. Λάθοε μεγάλο», σχολίασε ο κ. Κεφαλογιάννηε, χαρακτηρί- ζονταε τον γαλάζιο ανασχηματισμό ωε προσπάθεια συστρά- τευσηε όλων των στελεχών τηε Ν.Δ. εκ μέρουε του κ. Σαμαρά.Σε εντελώε διαφορετικό κλίμα, ο έτεροε εκ των, όπωε αποκαλούνταν, «βαρώνων» του κόμ- ματοε κ. Γ. Βαρβιτσιώτηε άσκησε (Real) πολυεπίπεδη κριτική

στον κ. Σαμαρά, τόσο για το πολιτικό στίγμα του κόμματοε (η Ν.Δ. είναι ένα κόμμα πολυσυλλεκτικό και δεν το έχουν καταλάβει οι νυν κρατούντες) όσο και για το νέο σχήμα. «Δεν τον κατάλαβα τον ανασχηματισμό. Κατάλαβα ένα πράγμα που δεν συντονίζεται. Ενα χύμα πράγμα το οποίο επί εβδομάδεε διαφημιζόταν και απεδείχθη ότι δεν λέει τί

ποτα», σχολίασε. Ο κ. Αρηε Σπη- λιωτόπουλοε, που ανέλαβε εν τέλει τον τομέα Παιδείαε αν και αρχικώε εφέρετο να διεκδικεί κάτι παραπάνω, έθεσε ωε προϋπόθεση τον καλό συντονισμό. «Αυτό που φαίνεται ωε μειονέκτημα, υποκρύπτει ένα μεγάλο πλεονέκτημα, εάν το χειριστεί κα- νείε σωστά» σημείωσε ο κ. Σπη- λιωτόπουλοε (99,5), προσθέτονταε

με ηχηρ η εξαίρεση 
τον κ. Γ. Βαρβιτσιώτη.I  ντωε, μοιάζουν -σε πρώτη φάση τουλάχιστον- να επιτυγχάνουν τον στόχο περιορισμού των δημόσιων διαφοροποιήσεων βουλευτών, αλλά και των σεναρίων αποσκίρτησήε τουε προε τη Δημοκρατική Συμμαχία. Ο κ. Σίμοε Κεδίκογλου έθεσε οριστικά χθεε τέλοε στο «κεφάλαιο Μπακο- γιάννη», σημειώνονταε πωε «το θέμα τηε κ. Μπακογιάννη έχει κλείσει για τουε βουλευτέε, όσοι επέλεξαν να πάνε μαζί τηε, επι- λέξανε». Το αυτό έπραξε ο νέοε τομεάρχηε Υγείαε Θαν. Γιαννό- πουλοε -ο οποίοε τάχθηκε υπέρ

να... όσοι διακινούν σενάρια δυ- σφορίαε ουδεμία σχέση έχουν με τον Καραμανλή», υπογράμμιζε χθεε στενόε συνομιλητήε του τέ- ωε πρωθυπουργού, επιχειρώ- νταε να κλείσει διά παντόε τη σχετική συζήτηση.Εν τω μεταξύ, σε συνάντηση που είχε χθεε με το προεδρείο τηε Ενωσηε Διπλωματικών Υπαλλήλων, παρουσία των Δημ. Αβρα- μόπουλου και Πάν. Παναγιωτό- πουλου, ο κ. Σαμαράε εξέφρασε την ανησυχία του για τη συνεχιζόμενη απαξίωση τηε διπλω- ματικήε υπηρεσίαε και υπογράμμισε την ανάγκη ενίσχυσηε τηε θεσμικήε διεθνούε εκπρο- σώπησηε τηε χώραε μαε.
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Swaps στο οπλοστάσιο ΡηγίλληςΟλοκληρώθηκε η  ανάκριση 
για Cosm ote - «Γερμανό»
Της ΕΥΑΣ ΚΑΡΑΜΔΝΩΛΗ

Με τυπικές κλήσειε, χωρίε να λάβει απολογίεε από τουε 18 κατη- γορουμένουε, καθώε κατά την κρίση του δεν στοιχειοθετούνται οι ειε βάροε τουε κατηγορίεε, ολοκλήρωσε την ανάκριση που διε- νήργησε για την υπόθεση εξα- γοράε τηε εταιρείαε «Γερμανόε» από την Gom óte ο 20όε τακτικόε ανακριτήε.Κατόπιν αυτών, η δικογραφία θα διαβιβαστεί στον αρμόδιο ει-
0  τακτικός ανακριτής, 
που διερεύνησε 
την υπόθεση, κρίνει 
ότι δεν οτοιχειοθετού- 
νται κατηγορίες.σαγγελέα Εφετών, ο οποίοε είτε θα συμφωνήσει με την κρίση του δικαστικού λειτουργού είτε -όπωε έχει τη δυνατότητα- θα ζητήσει την επιστροφή τηε δικογραφίαε στην ανάκριση προκειμένου να ληφθούν απολογίεε από τουε κα- τηγορουμένουε.Στη δικογραφία περιλαμβάνονται τα αδικήματα τηε απιστίαε, τηε νομιμοποίησηε εσόδων από παράνομη δραστηριότητα και τηε χειραγώγησηε μετοχών, τα οποία είχαν απαγγελθεί σε 18 άτομα που προέρχονται από τα Δ. Σ. του OTE, τηε Οοεπτοίε και τηε

Γερμανόε. Μεταξύ των προσώπων j ειε βάροε των οποίων ασκήθηκε j (σ. σ. προ τριετίαε) ποινική δίω- j ξη είναι ο τότε διοικητήε του OTE I και τηε Cosmote κ. Παναγήε Βουρλούμηε, ο διευθύνων σύμ- βουλοε τηε G om óte κ. Ευάγγελοε Μαρτιγόπουλοε, ο επικεφαλήε | τηε «Γερμανόε» κ. Π. Γερμανόε, καθώε και αντικριστέε τηε i Eurobank ΑΧΕΠΕΥ.Σύμφωνα με πληροφορίεε, η ! κρίση του 20ού τακτικού ανα- κριτή περί μη στοιχειοθέτησηε \ των κατηγοριών βασίστηκε σε J δύο στοιχεία. Ωε προε το άδικη- j μα τηε απιστίαε, καταλυτική φέ- i ρεται να ήταν η κρίση των πραγ· i ματογνωμόνων οι οποίοι απε- | φάνθησαν στο πόρισμά τουε ό- j τι το τίμημα του 1,3 δισ. ευρώ που j κατέβαλε η Οοεπτοΐε για την ε- i ξαγορά τηε «Γερμανόε» ήταν εύ- j λογο και συνεπώε δεν υφίσταται ¡ ζημία.Ωε προε το αδίκημα τηε χει- | ραγώγησηε μετοχών, καθοριστι- i κή για την απόφαση του τακτικού i ανακριτή φέρεται να ήταν σχετική i ομόφωνη απόφαση του Διοικη- | τικού Εφετείου που έκρινε ότι δεν i έχει τελεστεί το αδίκημα. Με i την ίδια απόφαση, μάλιστα, είχε | ακυρωθεί το πρόστιμο των \580.000 ευρώ που είχε επιβληθεί i από την Επιτροπή Κεφαλαιαγοράε i στα διοικητικά στελέχη τηε «Γερ- i μανόε», αλλά και το πρόστιμο των i80.000 ευρώ που είχε επιβληθεί i στην Eurobank ΑΧΕΠΕΥ.

Ισχυρότερη στην αντιπαράθεση για την οικονομία ή , για την α- κρίβαα, για τα «greek εΐστίεΐίεε» αισθάνεται πλέον η αξιωματική αντιπολίτευση, μετά τη διαβίβαση στη Βουλή τηε δικογρα- φίαε που αφορά το εργαλείο των ει/νσρε που χρησιμοποιήθηκε επί κυβερνήσεων Κώστα Σημίτη.Τούτο, ωστόσο, διόλου δεν σημαίνει ότι η Νέα Δημοκρατία θα ζητήσει τη σύσταση εξετα- στικήε επιτροπήε για το θέμα. Προκρίνεται, μάλλον, η επικοι- νωνιακή εκμετάλλευση του ζη- τήματοε, προκειμένου αφενόε μεν να καταστεί σαφήε στην κοινή γνώμη ο ετεροχρονισμόε οφειλών από τιε κυβερνήσειε Σημίτη μέσω των ενναρε, αφετέρου δε να υπογραμμισθεί η καταστροφική, όπωε λένε, τακτική τηε κυβέρνησηε του ΠΑΣΟΚ να διασύρει διεθνώε την

Πρόταση για τη συγκρότηση ε- ξεταστικήε κοινοβουλευτικήε επιτροπήε, που θα διερευνήσει το σκάνδαλο των υπερκοστο- λογήσεων σε φάρμακα και ιατρικά υλικά την τελευταία δεκαετία, κατέθεσε η κ. Ντόρα Μπακογιάννη.Η πρόεδροε τηε Δημοκρατι- κήε Συμμαχίαε, που χθεε υποδέχθηκε και επισήμωε στο νέο κόμμα τον βουλευτή Ηλείαε κ.

Δεν πρόκειται να 
ζητηθεί στην παρούσα 
φάση Εξεταστική για 
την περίοδο Σημίτη.Ελλάδα σε μια προσπάθεια να «φορτωθούν» οι ευθύνεε στη Νέα Δημοκρατία.«Ο Σημίτηε δεν παραβίασε τουε τότε κανόνεε, αλλά έκανε απόκρυψη χρέουε», σημείωνε χθεε συνεργάτηε του κ. Σαμαρά, κάνονταε λόγο για χρέη που «έσκασαν» επί κυβερνήσεων Νέαε Δημοκρατίαε αλλά, επί τηε ουσίαε, αφορούσαν την περίοδο διακυβέρνησηε από το ΠΑΣΟΚ. «Σιγά σιγά θα αρχίσει να αποκαλύπτεται όλη η σκευωρία», προσέθεσε η  ίδια πηγή, υπογραμμίζονταε ότι η μόνη πε-

Γ. Κοντογιάννη, επικαλείται σχετικέε αναφορέε του αρμόδιου υπουργού Υγείαε Ανδρ. Λο- βέρδου (Mega) και κάνει λόγο για το μεγαλύτερο, ίσωε, διαχρονικό σκάνδαλο, μην εξαι- ρώνταε -προφ ανώ ε- και τουε διατελέσαντεε. υπουργούε, επί Κ. Καραμανλή, κυρίωε δε τον σημερινό αντιπρόεδρο του κόμματοε κ. Δημ. Αβρα- μόπουλο.

ρίοδοε που, όπωε έχει δηλώσει ο κ. Σαμαράε, πρέπει να τεθεί και θα τεθεί υπό διερεύνηση δεν είναι άλλη από την περίοδο μετά τον Οκτώβριο του 2009, όταν οι πράξειε και παραλείψειε τηε σημερινήε κυβέρνησηε οδήγησαν τη χώρα στην τριμερή επιτήρηση.Χθεε, ο κυβερνητικόε εκ- πρόσωποε κάλυψε εκ νέου τον κ. Κ. Σημίτη. «Το να προσπαθήσουν κάποιοι να συμψηφίσουν τα δικά τουε εγκλήματα κατά τηε ελληνικήε οικονο- μίαε με την είσοδο τηε χώραε μαε στην ΟΝΕ είναι τουλάχιστον εγκληματικό», δήλωσε ο κ. Γ. Πεταλωτήε. «Η νομιμότητα τηε εισόδου τηε χώραε μαε στην ΟΝΕ μέσω των ενναρε έχει κριθεί από τα ίδια τα όργανα τηε Ευρωπαϊκήε Ενωσηε.», πρόσθεσε.

Δεδομένηε τηε κοινοβουλευ- τικήε δύναμηε τηε Δημοκρατική ε Συμμαχίαε, αριθμεί πέντε βουλευτέε, πρόθεση τηε κ. Μ πακογιάννη είναι να απο- στείλει, τιε προσεχείε ημέρεε, σχετικέε επιστολέε στουε επι- κεφαλήε των κομμάτων, ώστε να προχωρήσει η διερεύνηση των κυκλωμάτων και των ενδιάμεσων που λυμαίνονται τη δημόσια υγεία.

Προσχώρηση Κοντογιάννη στη Δημ. Συμμαχία
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Ο  Εβρος ανησυχεί 
την Ουάσιγκτον
Ανησυχία στην Ουάσιγκτον προκαλεί το ανεξέλεγκτο κύμα εισόδου λαθρομεταναστών από τα ελληνοτουρκικά σύνορα στον Εβρο, σύμφωνα με τηλεγραφήματα που έχει στη διάθεσή τηε η ιστοσελίδα WikiLeak8 και δημοσίευσε χθεε η βρετανική εφημερίδα Guardian. Οι Αμερικανοί διπλωμά- τεε στην Αθήνα εξέφραζαν τον φόβο για άτομα «ειδικού εν- διαφέροντοε» -κυρίωε από το Ιράκ- που θα μπορούσαν να εισέλθουν στην Ελλάδα και να «ριζοσπαστικοποιηθοϋν» σε κάποιο από τα πολλά υπόγεια «τζαμιά», που υπάρχουν σε μεγάλεε πόλειε τηε χώραε μαε, όπωε αναφέρεται στο τηλεγράφημα. Σύμφωνα με το δημοσίευμα, η αμερικανική πρεσβεία στην Αθήνα επισήμανε τον Δεκέμβριο του 2009 τουε κινδύνουε από την αθρόα εισροή λαθρομεταναστών. Επί- σηε, ο πρώην πρέσβηε Ντ. Σπέκχαρντ σημείωνε ότι «το μεγαλύτερο πρόβλημα τηε Ελλάδαε είναι τα ανατολικά τηε σύνορα, καθώε η Τουρκία δεν κάνει καμία σημαντική προσπάθεια να ανακόψει το κύμα παράνομων μεταναστών τόσο στα θαλάσσια όσο και στα χερσαία σύνορα».Εν τω μεταξύ ξετυλίγεται μέρα με τη μέρα η δράση του κυκλώματοε δουλεμπόρων που βρίσκεται πίσω από την απόπειρα μεταφοράε, με μισθωμένα αεροσκάφη, Αφγανών παράνομων μεταναστών στην Ιταλία. Τρία 24ωρα μετά τον εντοπισμό των αεροταξί στο αεροδρόμιο τηε Κα- βάλαε, ένα ακόμα μισθωμένο αεροσκάφοε τύπου Hawker 400 εντοπίστηκε το απόγευμα τηε Δευτέραε στο αεροδρόμιο Ιωαννί- νων. Από το σχέδιο πτή- σηε και τη λίστα επιβατών προκύπτει ότι με το αεροσκάφοε επρόκειτο να ταξιδέψουν για τη Ρώμη πέντε Αφγανοί, δύο ζευγάρια και ένα βρέφοε καθώε και μια νεαρή μαροκινήε καταγωγήε κοπέλα ονόματι Sara, κάτοχοε ιταλικήε υπηκοότηταε. Τη 19χρο- νη κοπέλα είχε υποδείξει ωε σύνεργό τηε η επίσηε μαροκινήε καταγωγήε Sofia S., η οποία συνελήφθη την Παρασκευή στο αεροδρόμιο τηε Καβάλαε. Και οι δύο φέρονται να εργάζονται σε ταξιδιωτικό γραφείο με την επωνυμία Jet Toure, στο Παρίσι. Πληροφορίεε τηε «Κ» αναφέρουν ότι τιε κατηγο- ρούμενεε στρατολόγησε μια τρίτη γυναίκα, επίσηε ιταλικήε υπηκοότηταε, την οποία γνώρισαν σε σχολή τουριστικών επαγγελμάτων. Η συγκεκριμένη γυναίκα, τα στοιχεία ταυ- τότηταε τηε οποίαε είναι γνωστά στιε αρχέε, φέρεται να συντόνιζε τη μεταφορά των παράνομων μεταναστών από την Ελλάδα στην Ιταλία. Ωε συνεργοί τηε αναζητούνται δύο ακόμα άνδρεε, ο πρώτοε Μαροκινόε και ο δεύτεροε Ινδόε.Οπωε και στην περίπτωση τηε Καβάλαε, οι 5 Αφγανοί έφεραν πλαστά διαβατήρια Δανίαε. Καθέναε είχε πληρώσει 4.500 ευρώ, ενώ το κόστοε εκμίσθωσηε του αεροσκάφουε ανέρχονταν σε 11.600 ευρώ. Το οκταθέσιο αεροσκάφοε ανήκει σε ιταλική εταιρεία. Οι δύο Ιταλοί πιλότοι συνελή- φθησαν, ωστόσο, κατά την αστυνομία, δεν υπάρχουν ενδείξειε εμπλοκήε τουε. Το ίδιο φέρεται (αρχικά τουλάχιστον) να ισχύει και για τον 31χρονο υπάλληλο τουριστικού γραφείου με έδρα το Νυδρί Λευκάδοε, που επίσηε συνελήφθη.

ΓΙΑΝΝΗΣ ΣΟΥΛΙΩΤΗΣ

Τι αναφέρεται 
σε τηλεγράφημα 
Αμερικανών 
διπλωματών για 
την ανεξέλεγκτη ροή  
λαθρομεταναστών.


